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 ΠΡΟΣ: Υπουργό Υγείας 
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ΘΕΜA: «Ένσταση κατά της εντολής παραίτησης του Διοικητή Δ. Κεχαγιά» 

 

Με μεγάλη λύπη μόλις ενημερώθηκα ότι ο Υπουργός Υγείας ζήτησε την παραίτηση του Διοικητή του 
Γ.Ν Καρδίτσας, Δ. Κεχαγιά. 
Ως διευθύντρια του ΤΕΠ και ως υπεύθυνη Ιατρός, με βάση το σχέδιο δράσης του Νοσοκομείου , για 
την αντιμετώπιση του SARS-COV 2, θέλω να εκφράσω την διαμαρτυρία μου σε αυτήν την εντολή 
λαμβάνοντας , πρωτίστως ,υπόψη  την αποδιοργάνωση που θα προκαλέσει εν μέσω της Πανδημίας . 
Θέτω λοιπόν τα ακόλουθα ερωτήματα προς τον κ.  Υπουργό: 

1. Λαμβάνετε υπόψη σας πως η ΠΕ Καρδίτσας χτυπήθηκε πρόσφατα από μια τεράστια φυσική 

καταστροφή με μεγάλο αντίκτυπο στην καθημερινή λειτουργία του Νοσοκομείου; 

2.  Λαμβάνετε υπόψη σας τον αγώνα και τις τιτάνιες προσπάθειες που γίνονται καθημερινά για 

να μπορέσουμε να διαχειριστούμε την άνιση μάχη με τον  SARS-COV 2;Όπου , παρά τον 

αποδεδειγμένο υψηλό αριθμό , κατά αναλογία , κρουσμάτων δεν λάβαμε την υποστήριξη και 

βοήθεια, κατά αναλογία που θα έπρεπε; 

3.  Τι το τόσο επιλήψιμο διέπραξε ο Διοικητής του Γ.Ν Καρδίτσας,  Δ.Κεχαγιάς ώστε να ζητάτε 

την παραίτησή του εν μέσω μιας τεράστιας Υγειονομικής κρίσης και ενώ το 3ο Κύμα της 

Πανδημίας έχει ήδη αρχίσει να μας απειλεί; 

           Διότι ο Διοικητής του ΓΝ Καρδίτσας , παρά τις όποιες προσωπικές διαφωνίες μπορεί να 
προκύπτουν μέσα από την συνεργασία μας , είναι ο άνθρωπος που πορευτήκαμε μαζί σε όλο 
αυτό το διάστημα της πανδημίας , δώσαμε και δίνουμε καθημερινά μικρότερες ή μεγαλύτερες 
μάχες και είναι από αυτούς του Διοικητές που είναι «εκεί», δεν κρύβεται και δεν εγκαταλείπει 
το καράβι όταν βουλιάζει!!! 

4. Έχετε επισκεφτεί ποτέ το Νοσοκομείο Καρδίτσας ; ; ; 

 
Αυτό που έχουμε ανάγκη κ.Υπουργέ  δεν είναι να μας παραιτήσετε τον κ. Διοικητή μας . 

 



                                                                                                                                                                                                                                                

                                                                                                                   

 

 

Ανάγκη έχουμε να ενισχύσετε το Γ.Ν Καρδίτσας με ιατρονοσηλευτικό προσωπικό, 

ιατροτεχνολογικό εξοπλισμό και να μας βοηθήσετε να αναβαθμίσουμε την κτηριακή υποδομή 

του Νοσοκομείου. 

 

Αν πραγματικά ας ενδιαφέρει το καλό του ΓΝ Καρδίτσας ΜΗΝ προβείτε στην αποδοχή της 

παραίτησης που σας τέθηκε στη διάθεσή σας !Κοιτάξτε γύρω σας και σας διαβεβαιώνω ότι 

υπάρχουν πολλοί άλλοι Διοικητές που θα έπρεπε να μετακινηθούν από τις θέσεις τους… 

σίγουρα όμως όχι ο Διοικητής του Γ.Ν Καρδίτσας, Δ.Κεχαγιάς. 

5. Σας προσκαλώ σε έναν ανοικτό διάλογο , για να σας παραθέσω πολύ αναλυτικότερα τις 

απόψεις μου 

 

 

 Αικατερίνη Μπελιά 

                                                                 Αναισθησιολόγος-Διευθύντρια ΤΕΠ 

 

 

 

 

  
 

 
 


